
Skolråd 240305 

Närvarande: Anna Nord, 1 A, Maja Garde Lindholm, 3B, FA, Åsa Selberg 6A, Malin Helmestam, 3A, 

Karolina Strömfors, 1B, 5B, 5A 

1. Vi börjar alltid med en presentationsrunda och går igenom vad som gäller för skolrådet:  

Skolrådet är ett bollplank mellan skolan och vårdnadshavare och vi träffas 2 ggr/termin, 

vanligtvis kl 18-19. Minnesanteckningar läggs på hemsidan. Vi pratar aldrig om enskilda 

elever, klasser eller medarbetare. 

2. Nuläge 

- Bibliotek – skolan har börjat organisera för det nya skolbiblioteket. Nu återstår installation av nytt 

system samt att lägga in böckerna i systemet.  

- IBIS – all personal på skolan arbetar med IBIS, ett projekt där vi samarbetar med Uppsala 

Universitet. IBIS står för ”inkluderande beteendestöd i skolan”. För närvarande fokuserar vi på vår 

skolrestaurang och hur vi tillsammans med eleverna jobbar för att det skall vara en bra och trevlig 

miljö. 

- I åk 3 och 6 genomför varje år nationella prov i flera ämnen, och förutom själva provgenomförandet 

deltar skolans lärare i sambedömning med kollegor på andra skolor för att proven skall bedömas 

likvärdigt, och för att utveckla undervisningen för ökad måluppfyllelse. 

3. Fritids 

- Lovförfrågan: Vi behöver bli bättre på att få respons på detta. Det tar tid från planering och 

genomförande av verksamheten. Vi kan informera och påminna via veckobrev om hur man gör om 

man missat deadline. ”Mejla din Fritidsansvarige”.  

- Personalbrist: Vi har vi två tillfällen skrivit till vårdnadshavare och bett dem hämta. I Skolrådet tycker 

man inte det är konstigt – det är tvärtom bra att vi säger som det är. Man vill hjälpa till. 

- Fritidsgympa: Karolina har fått frågan om varför vi bara har en gång i veckan. ”Om det är pengarna 

det handlar om, kan man bidra till avgiften?”. Kan vi hitta någon fond att söka ur? Kan föreningslivet 

vara intresserat? ”Prova på idrott?”. Vi ber alla kika på alternativ i form av fonder, stipendier etc. 

Generation pepp? 

4. Skolbussar i vinterväglag: I år har flera bussturer ställts in, helt eller delvis, och bussar har 

också farit i diket. Skolan har dialog med såväl UL som entreprenörer om detta. Flera 

synpunkter har kommit upp från elever och vårdnadshavare. 

- Chaufförer har inte vetat att barnen skall vara kvar på bussen 

- Tidigare år har det varit en mindre buss, då har det gått bättre 

- En enkät har gått ut, bra om alla svarar 

5. Utrymning och inrymningsövning 29/2. 

- Positiva reaktioner hemifrån 

- Funkade bra på skolan, men det finns förbättringspotetial 

6. Öppet Hus 7/5 – vill skolrådet synas? 

- Gärna! Bra idé! 

- Möjlighet att hämta kvarglömda kläder! Lägga ut i gympasalen? 



7. Övriga frågor 

Bättre snurr på kvarglömt nu. Tack för att ni märker kläderna, då kan vi hjälpa till! 

 

Vid tangenterna 

/Jonas Olsson, rektor 

 

 


